



NOVEMBER 2nd, 2025

ELECT



**MARC
DORET**
MAYOR

**ROBERT (Bob)
LE SAGE**
COUNCILLOR

People of action

MARC DORET

PAUL TRUDEAU • JENNIFER PARK
ROBERT (BOB) LE SAGE • NICOLE DUCHASTEL •
JEAN-FRANÇOIS LEROUX

ACTION DORVAL proposes that you reelect to the positions of Mayor and Councillors, an experienced and dynamic team who will **LISTEN** to the citizens of Dorval.

ACTION DORVAL and its candidates promise you their undivided attention in maintaining and improving the **QUALITY OF LIFE OF ALL CITIZENS**.

Our team pledges to ensure that our slogan “**It’s Great To Live In Dorval**” will continue to be meaningful.

For this reason, supported by competent and devoted citizens in our community, **we Marc Doret and Robert (Bob) Le Sage Lesage** solicit your support as **Mayor and Councillor for Dorval**, on election day November 2nd, 2025

MARC DORET, Mayor

- Mayor of Dorval since 2021.
- Dorval resident for over 31 years.
- Married to a long-time Dorval resident, father of two and grandfather.
- Recipient of a technical collegial diploma in Networking and Telecommunications.
- Employed as an Implementation Consultant for various Global RMH and HR Software firms.
- Elected in 2009 - 2021 as a Councillor in District 4.
- Presided over the Urban Planning Committee for many years.
- President of Golf Dorval from 2021-2025, Executive Board member since 2009.
- President of the Dorval Tennis Club.
- President of the Dorval Museum of Local History and Heritage.
- Board of Directors member of PME MTL Ouest de l’Île.
- Canadian Federation of Municipalities 3rd Vice-President (2025-2026), and Executive member (Quebec Caucus) since 2022.
- Member of the Union of Quebec Municipalities of Quebec & The Great Lakes and St. Lawrence Cities Initiative.
- As a member of the Agglomeration Council of Montreal.
- Member of the Public Security Commission.
- Member of the City of Montreal Audit Committee.
- Board of Directors member of Concertation MTL.

ROBERT (BOB) LE SAGE, Councillor

- Dorval resident for 59 years.
- Married to a long-time Dorval resident, father of three children and grandfather to five grandchildren.
- Municipal Councillor for District 3 (Fenelon) since 2017.
- Studied Social Science and Business Administration at John Abbott College and fire prevention at Vanier College.
- Retired from a major national retailer after 37 years in various Senior store management positions.
- President of the Urban Planning Committee, 2024-2025.
- Vice President of the Dorval Museum of Local History and Heritage.
- City Representative on the Board of Dorval Main Street (Commerce Dorval).
- Member of the Traffic and Security Committee.
- Member of the Parks Committee, committed to continued improvement and the updating of Windsor Park.
- Board Member and Finance Committee Member for Golf Dorval.
- Secretary of the Dorval Tennis Club.
- Long-time Board Member and Volunteer at Maison-Donald Boyd Senior’s Residence.
- Member of the Dorval Oldtimers Hockey Association since 1990.

Agent Officiel / Official Agent : Kevin Tracey, 1510, avenue Carson, Dorval H9S 1M9
Printed by / imprimé par: Red Button Photo, Dollard-des-Ormeaux



2 NOVEMBRE 2025

ÉLISONS



**MARC
DORET**
MAIRE

**ROBERT (Bob)
LE SAGE**
CONSEILLER

Des gens d'action

MARC DORET

PAUL TRUDEAU • JENNIFER PARK
ROBERT (BOB) LE SAGE • NICOLE DUCHASTEL •
JEAN-FRANÇOIS LEROUX

ACTION DORVAL vous propose de réélire pour la Mairie et aux postes de Conseillers, et conseillères, une équipe expérimentée et dynamique qui sera à **L'ÉCOUTE** des citoyens et citoyennes de Dorval.

ACTION DORVAL et ses candidats/candidates vous assurent de leur dévouement complet dans le but de conserver et de développer la **QUALITÉ DE VIE DE SES RÉSIDENTS ET RÉSIDENTES**.

Notre équipe s'engage à vous assurer que notre devise... **"Il fait bon vivre à Dorval"** soit des plus significative.

Pour ces raisons, **nous, Marc Doret et Robert (Bob) Le Sage** appuyés par des personnes compétentes et engagées dans notre communauté, sollicitons votre appui à titre de **Maire et Conseiller de Dorval** lors de l'élection du 2 novembre 2025

MARC DORET, Maire

- Maire de Dorval depuis 2021.
 - Résident de Dorval depuis plus de 31 ans.
 - Marié à une résidente de Dorval depuis longtemps, j'ai deux filles et je suis grand-père.
 - Détenteur d'un diplôme d'études collégiales techniques en réseautique et télécommunications.
 - Consultant en implantation pour diverses entreprises mondiales spécialisées en logiciels de point de vente et RH.
 - Élu conseiller du District 4 - Pine Beach entre 2009 à 2021.
 - Président du comité consultatif d'urbanisme pendant de nombreuses années.
 - Président de Golf Dorval de 2021 à 2025; membre du conseil d'administration depuis 2009.
 - Président du Club de tennis de Dorval.
 - Président du Musée d'histoire et du patrimoine local de Dorval.
 - Membre du conseil d'administration de PME MTL Ouest-de-l'Île.
 - Troisième vice-président de la Fédération canadienne des municipalités (2025–2026); membre exécutif (Caucus du Québec) depuis 2022.
 - Membre de l'Union des municipalités du Québec et de l'Alliance des villes des Grands Lacs et du Saint-Laurent.
- À titre de membre du Conseil d'agglomération de Montréal :
- Membre de la Commission de la sécurité publique de Montréal.
 - Membre du Comité de vérification de Montréal.
 - Membre du conseil d'administration de Concertation MTL.

ROBERT (BOB) LE SAGE, Conseiller

- Résident de Dorval depuis 59 ans.
- Marié à une résidente de Dorval depuis longtemps de Dorval, père de trois enfants et grand-père de cinq petits-enfants.
- Conseiller municipal du district 3 (Fénelon) depuis 2017.
- Études en sciences sociales et en administration des affaires au Collège John Abbott, ainsi qu'en prévention des incendies au Collège Vanier.
- Retraité d'un grand détaillant national après 37 ans dans divers postes de haute direction en gestion de magasins.
- Président du comité consultatif d'urbanisme (2024–2025).
- Vice-président du Musée d'histoire et du patrimoine local de Dorval.
- Représentant de la Ville au sein du conseil d'administration de Rue Principales (Commerce Dorval).
- Membre du Comité de la circulation et de la sécurité.
- Membre du Comité des parcs, engagé dans l'amélioration continue et la mise à jour du parc Windsor.
- Membre du conseil d'administration et du comité des finances de Golf Dorval.
- Secrétaire du Club de tennis de Dorval.
- Membre de longue date du conseil d'administration et bénévole à la résidence pour aînés Maison Donald-Boyer.
- Membre de l'Association de hockey des anciens de Dorval depuis 1990.

Agent Officiel / Official Agent : Kevin Tracey, 1510, avenue Carson, Dorval H9S 1M9
imprimé par / Printed by: Red Button Photo, Dollard-des-Ormeaux